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országgyű lési képviselő

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Pontosan mikor szólt Hoffmann Rózsa, hogy „ez így nem fog m űködni"?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Hoff~uann Rózsa volt köznevelési államtitkár a Klebelsberg Intézményfenntartó Közpon t
felállításával kapcsolatban nemrég az RTL Klubnak úgy nyilatkozott, hogy — idézem -
„szóltam is elég hamar, miután a szervezetelméletet egy kicsit ismerem, hogy ez így nem fog
működni”.

Hoffinann Rózsa a KLIK létrehozásakor sikertörténetnek nevezte az intézkedést, most mégis
beismerte annak több hibáját is . Ezzel kapcsolatban két kérdést teszek fel a Miniszter Úrnak :

1. Hoffmann Rózsa pontosan mikor jelezte a Miniszter Úrnak el őször, hogy „ez így nem fo g
működni”?

2. A volt köznevelési államtitkárához hasonlóan a Miniszter Úr is érezte már a KLI K
felállítása előtt, hogy „ez így nem fog működni”?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2014 . szeptember 19 .

Tisztelettel :

Ikotity István
a Kulturális bizottság alelnöke
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